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PROTOKÓŁ NR XXXVI/2021 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 16 czerwca 2021 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.35 do godz. 15.02. 
 
Na sali obecnych było 11 radnych (Michał Kowalik, Janusz Kowalski, Justyna Rapsiewicz; 
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, 
Krzysztof Wojtalewicz, Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), zaś udział w formie zdalnej 
potwierdziło 3 radnych -  (Rafał Klimczak, Leszek Kwiatkowski, Ewa Wypych).  
Łącznie w Sesji udział brało 14 radnych. 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 
do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Paulina Żurawik.  
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
• Grzegorz Ambroziak   - Burmistrz Gminy Żychlin, 
• Zbigniew Gałązka    - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
• Waldemar Bartochowski   - Sekretarz Gminy Żychlin, 
• Waldemar Kardasz    - Radca prawny. 
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza, Sekretarza Gminy oraz mieszkańców 
gminy Żychlin oglądających transmisję dzisiejszej Sesji Rady Miejskiej. 

 
Na wstępie poinformowała, że Sesja odbędzie się w sposób mieszany, tj. stacjonarny 

i zdalny, na sali jest obecnych 11 radnych, 2 radnych potwierdziło swój udział w Sesji  
w sposób zdalny. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian.  
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) o zmianie Uchwały Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 2021 
r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b) zmiany budżetu gminy na 2021 rok, 
c) zmiany budżetu gminy na 2021 rok, 
d) likwidacji Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie w celu przekształcenia             

w jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością, 
e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.   

3. Sprawy różne. 
4. Zakończenie obrad. 
 
Od godz. 13.35 do godz. 13.50 radnych biorących udział w Sesji było 13. Nieobecny radny 
Leszek Kwiatkowski. 
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Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach:  
 
 

a) o zmianie Uchwały Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 
2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – trzy kolejne uchwały stanowią blok 
uchwał zmieniających budżet, w tym uchwała dotycząca wieloletniej prognozy finansowej                         
i w podpunktach b i c uchwały o zmianie budżetu.  
Zmiana wieloletniej prognozy finansowej wynika przede wszystkim z realizacji zadania 
związanego z projektem unijnym ERASMUS.  
Projekt uchwały w podpunkcie c dotyczy zwiększenia dochodów i wydatków majątkowych                    
o kwotę 4000 zł. Kwota 4000 zł ma być wsparciem dla Komendy Powiatowej Policji w Kutnie 
na dofinansowanie do zakupu nowego samochodu dla komisariatu. 
Zmiany budżetu gminy w podpunkcie b dotyczą głównie nowego zadania inwestycyjnego                      
w Szkole Podstawowej w Grabowie. Przez ponad 20 lat użytkowania tego obiektu dochodziło 
do niewielkiej erozji obydwu schodów wejściowych, ale ostatnia zima spowodowała, że doszło 
do poważnego uszkodzenia konstrukcji schodów, co zagraża bezpieczeństwu dzieci. Według 
kosztorysu powinna wystarczyć kwota 160.000 zł na modernizację, czyli rozbiórkę i budowę  
nowych schodów. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały                                           

Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

  

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie                      

z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

głosowało   - 13 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Sylwia 
Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały                             

Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Uchwała Nr XXXVI/184/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Grzegorz Ambroziak  – Burmistrz Gminy Żychlin zgłosił wniosek, aby dokonać zmiany 
porządku obrad polegającej na zmianie kolejności podpunktów b i c w punkcie 2 porządku 
obrad. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 5-minutową przerwę w celu wprowadzenia głosowania do 
systemu eSesja. 
 
Po przerwie. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia wniosku Burmistrza Gminy Żychlin w sprawie 

zmiany kolejności podpunktów b i c w punkcie 2 porządku obrad. 
 

Za przyjęciem wniosku Burmistrza Gminy Żychlin w sprawie zmiany kolejności podpunktów 

b i c w punkcie 2 porządku obrad  

głosowało   - 13 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Sylwia 
Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę. 

 

 

b) zmiany budżetu gminy na 2021 rok, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Od godz. 13.50 radnych biorących udział w Sesji było 14. Do sesji zdalnie dołączył radny 
Leszek Kwiatkowski. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2021 rok.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2021 rok 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof 
Wojtalewicz; Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2021 rok.  

 

Uchwała Nr XXXVI/185/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

c) zmiany budżetu gminy na 2021 rok, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2021 rok.  
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Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2021 rok 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof 
Wojtalewicz; Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2021 rok.  

 

Uchwała Nr XXXVI/186/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

d) likwidacji Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie w celu 

przekształcenia w jednoosobową spółkę z ograniczoną 

odpowiedzialnością, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do projektu 
uchwały – kończymy duży projekt organizacyjny związany ze zmianą SZB, trwało to dość 
długo, ale trzeba było uzgodnić sprawy związane z budżetem, finansami, bilansem, majątkiem, 
inwentaryzacją i kadrą. W tej pracy wspiera gminę Pan mec. Waldemar Kardasz. Niebawem 
będziemy mieć gotowe dokumenty rejestracyjne tj. likwidujemy Samorządowy Zakład 
Budżetowy i przekształcamy go w jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością. 
Będzie ona działała zgodnie z Kodeksem spółek prawa handlowego i przede wszystkim będzie 
mogła na siebie zarabiać usługami, czego nie mógł robić zakład budżetowy. 
Poza tym w przypadku trudnej sytuacji finansowej spółki, można ją wesprzeć finansowo. 
Wiadomo, że koszty rosły, chociażby na wynagrodzenia ze względu na wzrost minimalnej 
płacy i należało to respektować. Koszty te rosły niewspółmiernie do dochodów, które były 
przede wszystkim ze sprzedaży wody i doprowadzania ścieków. Niestety obecnie taryfa na 
wodę zatwierdzana jest nie przez Radę Miejską, tylko przez Wody Polskie. W związku z tym 
na działalności zakładu powstawał minus, gdyż wydatki przekraczały dochody, bilans                              
w budżecie się nie zamykał. 
Gdy mamy spółkę, gmina jako właściciel może wprowadzić dodatkowe środki aportem. Poza 
tym spółka może podejmować inne zarobkowe działalności, a zakład budżetowy takich 
możliwości nie ma. 
W uchwale jest zapis, że dniem przekształcenia zakładu jest dzień wpisu spółki w Krajowym 
Rejestrze Sądowym. Zakładamy, że tym dniem będzie 1 lipca, 1 sierpnia lub 1 września. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie likwidacji 

Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie w celu przekształcenia w jednoosobową 

spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie likwidacji Samorządowego Zakładu Budżetowego                              

w Żychlinie w celu przekształcenia w jednoosobową spółkę z ograniczoną 

odpowiedzialnością 
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głosowało   - 9 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; Janusz, 
Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Ewa 
Stańczak; Stanisław Szymański; Zbigniew Wypych, 
„przeciw”  -  1 radny – Rafał Zajączkowski, 
„wstrzymało się” - 4 radnych - Justyna Rapsiewicz; Sylwia Sobierańska; Krzysztof 
Wojtalewicz; Ewa, Barbara Wypych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie likwidacji 

Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie w celu przekształcenia w jednoosobową 

spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością.  

 

Uchwała Nr XXXVI/187/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do projektu 
uchwały – zgodnie z tą uchwałą gmina stanie się właścicielem nieruchomości, która do tej pory 
były w wieczystym użytkowaniu spółki „Mig-Ma”, jest to działka w sąsiedztwie Urzędu Gminy. 
Przygotowujemy się do sprzedaży udziałów w spółce „Mig-Ma” podmiotowi zewnętrznemu, 
któremu ta działka jest zbędna. Dokonalibyśmy zamiany działek, firma kupiłaby wydzieloną  
działkę na składowisku odpadów, a gmina działkę obok Urzędu. 
 
Krzysztof Wojtalewicz – otrzymaliśmy informacje od mieszkańców, a nawet zdjęcia                                 
o wywozie na tę działkę dużej ilości opon niewiadomego pochodzenia. Zapytał, czy te opony 
przywiózł już potencjalny inwestor, czy pojawiły się one w inny sposób. Czy są jakieś 
ograniczenia ilości i rodzaju przywożonych na wysypisko odpadów? 
 
Grzegorz Ambroziak – nie wprowadzaliśmy ograniczeń dotyczących ilości przywożonych 
opon. Kontrola i dozór na składowisku jest, jest monitoring oraz zatrudniona osoba, która 
przyjmuje odpady na składowisko. 
 
Krzysztof Wojtalewicz - ma informację, że te opony zostały przywiezione tirem w ubiegłym 
tygodniu. Ma uzasadnione podejrzenie, że nie ma właściwego monitoringu na tym 
składowisku, gdyż od strony południowej nie ma siatki. 
 
Grzegorz Ambroziak – faktycznie siatka została skradziona, ale jest monitoring wizyjny, który 
gdyby takie zdarzenie miało miejsce wykryłby to.  
 
Zbigniew Gałązka – został sprawdzony monitoring z ostatnich dwóch tygodni i takiego dużego 
transportu opon nie było. Jeśli były opony przyjmowane, były one w małych ilościach. Główny 
transport opon był wtedy, gdy Spółka „Mig-Ma” zrobiła wystawkę. 
 
Krzysztof Wojtalewicz – ma zdjęcie, na którym jest duży samochód typu wywrotka                                
z oponami, udostępni je dla Pana Burmistrza. Być może jest to zdjęcie z dnia ze zbiórki opon.  
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości.  
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Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

głosowało   - 13 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof 
Wojtalewicz; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   1 radny - Ewa, Barbara Wypych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie nieruchomości.  

 

Uchwała Nr XXXVI/188/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Od godz. 14.37 obecnych na sali biorących udział w Sesji było 13 radnych, salę obrad 

opuściła radna Justyna Rapsiewicz. 

 

 

Do p-tu 3. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabieranie głosu w sprawach różnych. 
 
Stanisław Szymański – zapytał, czy jest możliwość oddawania na składowisko opon od 
maszyn rolniczych? 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – opony od maszyn rolniczych nie 
są oponami pochodzącymi z gospodarstwa domowego. Rada Miejska podejmując uchwałę                 
o zasadach zagospodarowania odpadami podjęła decyzję o przyjmowaniu odpadów 
pochodzących wyłącznie z gospodarstw domowych. Natomiast wszyscy przedsiębiorcy 
borykają się z problemami odbioru odpadów, jak np. fryzjerzy, wulkanizatorzy, mechanicy 
samochodowi itp. Te grupy zawodowe muszą w ramach prowadzonej działalności 
gospodarczej pozbywać się odpadów, które nie są odpadami z gospodarstwa domowego. 
Podobnie jest z rolnikami, którzy mają problem z pozbyciem się folii po kiszonkach. Gmina 
takich odpadów nie może przyjmować na PSZOK. 
 
Stanisław Szymański – zapytał, co z wycinką traw przy drogach gminnych? 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – sukcesywnie staramy się wycinać                            
i oczyszczać pobocza przy drogach, ale mamy ograniczone zasoby ludzkie. Przy drogach 
powiatowych też będziemy dokonywać oczyszczania po podpisaniu porozumienia z Powiatem 
w tym zakresie. Powiat częściowo sfinansuje gminie tę wycinkę. 
 
Ewa Wypych – zapytała o sprawę remontu budynku po Szkole Podstawowej Nr 1 w Żychlinie 
– czy już rozpoczął się remont tego budynku i jeśli tak, to z jakich środków? Jeśli nie, to                           
z jakich środków miałby być ten remont wykonany, czy będzie on ze środków przeznaczonych 
na rewitalizację budynków? 
 
Grzegorz Ambroziak – ze środków rewitalizacyjnych nie będzie można wykonać remontu 
tego budynku. Jest inna pula środków zewnętrznych, z których tę modernizację można byłoby 
zrobić – są to środki na modernizację budynków przeznaczonych na mieszkania dla 
repatriantów. 
Gdybyśmy mieli robocze spotkanie, na którym Radni wyrażą zgodę, aby np. część budynku 
przeznaczyć na takie mieszkania, można podjąć kroki w celu przygotowania się do takiej 
inwestycji. Wówczas można uzyskać środki nie tylko na remont mieszkań, ale całej 
infrastruktury technicznej w budynku, czyli infrastrukturę sanitarną, elektryczną itp. Gdybyśmy 
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tak przygotowali część budynku na mieszkania dla repatriantów, to pozostałą część można 
byłoby przygotować dla mieszkańców z odrębnym wejściem. Część budynku jest zajęta przez 
stowarzyszenia, np. sala klubu, który realizuje sporty walki jest przez klub zmodernizowana. 
W obiekcie znajduje się też część pod pogotowie ratunkowe oraz Bank Odzieży realizowany 
przez MGOPS.    
 
Stanisław Szymański – zapytał, czy modernizacja dotyczyłaby całego obiektu, czy tylko jego 
części? 
 
Grzegorz Ambroziak – gdyby miał zgodę Rady co do koncepcji zagospodarowania tego 
budynku, można byłoby podjąć dalsze działania projektowe. Dlatego będzie prosił o cykl 
spotkań z radnymi w miesiącu sierpniu w celu wypracowania pewnych koncepcji. 
Ponadto poinformował o planach zmiany przepisów w zakresie oświaty, w tym zarządzania 
szkołami. Kuratorzy będą mieli wówczas decydujący głos w sprawie zatrudnianych dyrektorów 
szkół i funkcjonowania placówek. 
Przekazał radnym informację o podpisanym w dniu 31 maja br. akcie notarialnym na zbycie 
nieruchomości w strefie ekonomicznej francuskiej firmie MICEL. Firma ta już rozpoczęła prace 
budowlane na zakupionym terenie. 
 
Zbigniew Wypych – zapytał o przetarg na odbiór odpadów komunalnych. 
 
Zbigniew Gałązka – przetarg na odbiór odpadów jest rozstrzygnięty i przygotowywane są 
dokumenty do podpisania umowy. Kwoty realizacji usług się nie zmieniły, są na 
dotychczasowym poziomie. 
  
Grzegorz Ambroziak – poinformował, że kwoty za odbiór odpadów dla mieszkańców się nie 
zmieniły, jednakże gmina dopłaca do odpadów. 
 
 
Do p-tu 4. Zakończenie obrad XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział  
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XXXVI Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
M. Charążka 
                                                                                                      Elżbieta Wanda Sikora 
 
 


